
PP PE板片材生产线塑料板材设备-

产品名称 PP PE板片材生产线塑料板材设备-

公司名称 青岛隆昌捷机械有限公司

价格 888888.00/个

规格参数 品牌:昌捷牌
型号:SJ120
板材宽度:500-2000（mm）

公司地址 中云工业园亳州路

联系电话 86-0532-81126661 13969850201

产品详情

青岛昌捷机械生产的塑料片材机，采用不同的螺杆设计及机械配置，可适用于生产多种塑胶片材。（如
：pp、pe、ps、pc、pet、eva、pmma等）。生产板片村宽度最大2500mm,厚度为0.40mm-30mm.挤出机螺
杆的特殊设计，精确的控温系统、确保胶料的塑化良好及高产量稳定押出。 液压快换装置确保换网过
程快速有效，衣架式模头采用多流道设计，使胶料均匀分布模具全宽，模唇间隙控制可调节自如，片材
厚度调整精确。三辊压光机根据胶料特性，采用平三辊、斜三辊或立三辊、三辊温控相互独立，间隙调
节自如，确保压光效果。 冷却导辊支架配置相应的冷导辊，配合多台的强立风机，使冷却效果更佳。
另配有切边装置，保证了片材边缘的品质。切断机优质合金刃口，进口轴承，保证片材切面质量及切割
动作长期平稳，其中结合国外制造厂家设计理念制造的气动剪板机不仅用电省，噪音低，而且切割精度
高达0.05mm.收卷机采用力矩电机配合四轴自动张力控制，能随意调整速度及收卷张力，以达到薄板收卷
平整的目的，配合分条装置可以自由设定所需产品宽度。

qingdaochangjie machine co.ltdproduces the plastic sheet machine, uses the different screw rod design and the
machinery disposition, suitably in production many kinds of revertex sheet materials. (for example: pp, pe, ps, pc, pet,
eva, pmma and so on). production board/sheet width biggest 2500mm, thickness is the 0.40mm-30mm. extruding
machine screw rod's special design, precise controls the warm system, to guarantee that the sizing material the
plasticizing is good and the high yield mortgages stably.

the hydraulic pressure trades the installment to guarantee that quickly trades the net process fast effective, the clothes
rack type die head uses the multi-flow channel design, causes the sizing material uniform distribution mold overall
width, the mold lip gap control to be possible to adjust freely, the sheet material thickness adjustment is precise. three
roll the x-ray machine basis sizing material characteristic, uses the even three rollers, the slanting three rollers or sets up
three rollers, three rollers to control warm mutually independently, the gap adjustment freely, guarantees the rolling
effect. the cooling guide roller support disposition corresponding cold guide roller, coordinates many to set up the air
blower, causes the cooling performance to be better. in addition has the cutting edge installment, has guaranteed the
sheet material edge quality. the cutting off machine high quality alloy cutting edge, imports the bearing, guaranteed
that sheet material section quality and cutting movement long-term steady, unifies the overseas manufacturer design
idea manufacture the air operated plate cutter not only to use electricity the province, the noise is low, moreover the



cutting precision reaches as high as 0.05mm. to receive the volume machine to use the moment of force electrical
machinery to coordinate four axis automatic tensity control, can at will the governed speed and receives the volume
tensity, achieves the thin plate to receive the volume smooth goal, coordinates to divide the strip equipment to be
possible to establish freely needs the product width.

本产品的品牌是昌捷牌，型号是SJ120，板材宽度是500-2000（mm），板材厚度是0.3-30（mm），挤出能
力是600（kg/h），生产速度是0.2-12（m/min），可生产板材类型是PE板，可生产板材层数是多层板
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